

Επικουρική Ασφάλιση

Από 1/1/2017		Από 1/1/2019		Από 1/6/2019		Από 1/6/2022		
	Βάση υπολογισμού	Ποσοστό εισφοράς	Βάση υπολογισμού	Ποσοστό εισφοράς	Βάση υπολογισμού	Ποσοστό εισφοράς	Βάση υπολογισμού	Ποσοστό εισφοράς
Αυτοαπασχολούμενοι παλαιοί και νέοι ασφαλισμένοι	εκάστοτε κατώτατος βασικός μισθός άγαμου μισθωτού άνω των 25	7%	εκάστοτε κατώτατος βασικός μισθός άγαμου μισθωτού άνω των 25	7%	εκάστοτε κατώτατος βασικός μισθός άγαμου μισθωτού άνω των 25	6,5%	εκάστοτε κατώτατος βασικός μισθός άγαμου μισθωτού άνω των 25	6%
Ελεύθεροι επαγγελματίες	εκάστοτε κατώτατος, βασικός μισθός άγαμου μισθωτού άνω των 25	7%	εκάστοτε κατώτατος βασικός μισθός άγαμου μισθωτού άνω των 25	7%	εκάστοτε κατώτατος βασικός μισθός άγαμου μισθωτού άνω των 25	6,5%	εκάστοτε κατώτατος βασικός μισθός άγαμου μισθωτού άνω των 25	6%
Εμμισθοί δικηγόροι	Ασφαλιστέες αποδοχές βάση άρθρου 38 ν.4387/16	3,5% ασφαλισμένου + 3,5% εργοδότης	εκάστοτε κατώτατος βασικός μισθός άγαμου μισθωτού άνω των 25	3,5% ασφαλισμένου + 3,5% εργοδότης	εκάστοτε κατώτατος βασικός μισθός άγαμου μισθωτού άνω των 25	3,25% ασφαλισμένος + 3,25% εργοδότης	εκάστοτε κατώτατος βασικός μισθός άγαμου μισθωτού άνω των 25	3% ασφαλισμένο + 3% εργοδότης
Εμμισθοί μηχανικοί, υγειονομικοί	Ασφαλιστέες αποδοχές βάση άρθρου 38 ν.4387/16	3,5% ασφαλισμένου + 3,5% εργοδότης	Ασφαλιστέες αποδοχές βάση άρθρου 38 ν.4387/16	3,5% ασφαλισμένου + 3,5% εργοδότης	Ασφαλιστέες αποδοχές βάση άρθρου 38 ν.4387/16	3,25% ασφαλισμένος + 3,25% εργοδότης	Ασφαλιστέες αποδοχές βάση άρθρου 38 ν.4387/16	3,25% ασφαλισμένο + 3,25% εργοδότης

Μισθωτοί παλαιοί και νέοι ασφαλισμένοι	Ασφαλιστέες αποδοχές άρθρου 38 ν.4387/16	3,5% ασφαλισμένου + 3,5% εργοδότης	Ασφαλιστέες αποδοχές άρθρου 38 ν.4387/16	3,5% ασφαλισμένου + 3,5% εργοδότης	Ασφαλιστέες αποδοχές άρθρου 38 ν.4387/16	3,25% ασφαλισμένους + 3,25% εργοδότης	Ασφαλιστέες αποδοχές άρθρου 38 ν.4387/16	3,25% ασφαλισμένους + 3,25% εργοδότης
Ασφαλισμένοι παρ. 9 αρθ. 9 ν.4387/16	Ασφαλιστέες αποδοχές άρθρου 38 ν.4387/16	3,5% ασφαλισμένου + 3,5% εργοδότης	Ασφαλιστέες αποδοχές άρθρου 38 ν.4387/16	3,5% ασφαλισμένου + 3,5% εργοδότης	Ασφαλιστέες αποδοχές άρθρου 38 ν.4387/16	3,25% ασφαλισμένους + 3,25% εργοδότης	Ασφαλιστέες αποδοχές άρθρου 38 ν.4387/16	3,25% ασφαλισμένους + 3,25% εργοδότης

Εφάπαξ Παροχή

Από 1/1/2017		Από 1/1/2019		
	Βάση υπολογισμού	Ποσοστό εισφοράς	Βάση υπολογισμού	Ποσοστό εισφοράς
Αυτοασφαχολούμενοι παλαιοί ασφαλισμένοι	εκάστοτε κατώτατος βασικός μισθός άγαμου μισθωτού άνω των 25	4%	εκάστοτε κατώτατος βασικός μισθός άγαμου μισθωτού άνω των 25	4%
Αυτοασφαχολούμενοι νέοι ασφαλισμένοι	εκάστοτε κατώτατος βασικός μισθός άγαμου μισθωτού άνω των 25	4%	εκάστοτε κατώτατος βασικός μισθός άγαμου μισθωτού άνω των 25	4%
Έμμεστοι δικηγόροι	Ασφαλιστέες αποδοχές βάση άρθρου 38 ν.4387/16	4%	εκάστοτε κατώτατος βασικός μισθός άγαμου μισθωτού άνω των 25	2% ασφαλισμένος + 2% εργοδότης

Έμμισθοι μηχανικοί και υγειονομικοί	Ασφαλιστέες αποδοχές βάση άρθρου 38 ν.4387/16	4%	ελάχιστοτε κατώτατος βασικός μισθός άγαμου μισθωτού άνω των 25	4%
Λοιποί μισθωτοί παλαιοί ασφαλισμένοι	Ασφαλιστέες αποδοχές βάση άρθρου 38 ν.4387/16	Ποσοστά καταστατικών διατάξεων	Ασφαλιστέες αποδοχές βάση άρθρου 38 ν.4387/16	Ποσοστά καταστατικών διατάξεων
Μισθωτοί νέοι ασφαλισμένοι	Ασφαλιστικές αποδοχές για την κύρια σύνταξη	4%	Ασφαλιστικές αποδοχές για την κύρια σύνταξη	4%
Ασφαλισμένοι παρ. 9 αρθ. 9 ν.4387/16	Ασφαλιστικές αποδοχές για την κύρια σύνταξη	Ποσοστά καταστατικών διατάξεων	ελάχιστοτε κατώτατος βασικός μισθός άγαμου μισθωτού άνω των 25	4%